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会议主持：国际灌溉与排水委员会荣誉主席  高占义教授 

    Moderator：Prof. Zhanyi Gao, Honorary President of the International Commission on Irrigation＆

Drainage 



四川省水利厅党组成员、副厅长王华   致辞 

    Opening Speech  Mr.Hua Wang, Vice Director General, Sichuan Provincial Water Resources Department 



水利部农村水利水电司司长陈明忠     致辞 

Opening Speech  Mr. Mingzhong Chen, Director General, 

 Department of Rural Water and Hydropower, Ministry of Water Resources 



四川省都江堰水利发展中心党委书记、主任朱泽华 

Keynote speeches   Mr. Zehua Zhu, Director General,  

Dujiangyan Water Conservancy Development Center, Sichuan Province 



嘉宾作交流报告 

 Guest  Presentations 



夏军    中国科学院院士    

 

题目：生态水安全与生态节水理 

 

Prof. Jun Xia, Wuhan University, Academician of Chinese Academy of Sciences 

Topic:Perspectives on eco-water security and ecological water conservancy 



马可 阿西里（Marco Arcieri ）  意大利亚国家灌排委员会秘书长 

 

题目：意大利水资源的规划、管理与保护-河流合同管理经验 

Dr. Marco Arcieri, Secretary General of Italian National Committee on Irrigation and Drainage 

Topic:Planning, management and protection of water resources in Italy: the River Contract 

experience. 



欧芝江   成都市水务局一级调研员 

 

题目：统筹水资源、水环境、水生态治理夯实超大城市水安全基础 

Mr. Zhijiang Ou, Director, Water Resources Bureau of Chengdu City 

Topic: Integrated Governance of Water Resources, Water Environmentand Water Ecology  

 for the Consolidation of Water Security in Megacities 



穆罕默德 瓦博（Mohamed Wahba ）  埃及水利部原部长助理 

 

题目：智慧农业排水系统应对气候变化的韧性 

Dr. Mohamed Wahba, Egyptian Ministry of Water Resources, Vice President Honorary of ICID 

Topic: Climate change resilience with Smart Agricultural Drainage Systems 



李可可  武汉大学教授 

 

题目：长江水利开发的生态智慧与“道” 

Prof. Keke Li, Wuhan University 

Topic: Ecological Wisdom and the Tao of Yangtze River Water Conservancy Development 



国际灌溉排水委员会授予四川省都江堰水利发展中心 

“世界灌溉工程遗产研究中心”牌匾 

Launch of the "World Irrigation Heritage Research Center " 

 in the Sichuan Dujiangyan Water Conservancy Development Center 



合影留念 

Group photos 



第18届世界水资源大会都江堰专场会 

Dujiangyan special session of the 18th World Water Resources Congress  

  

珍水万世：生态水利的实践与启示 
  

Precious Water Forever: Practices and inspirations of eco-friendly water conservancy 
  

  

 

 
指导单位：中国国家灌溉排水委员会   

主办单位：四川省水利厅 

承办单位：四川省都江堰水利发展中心 

Technical Suppoert: Chinese National Committee on Irrigation and Drainage 

Host:  Sichuan Provincial Water Resources Department 

Organizer: Sichuan Dujiangyan Water Conservancy Development Center 

2023年 9 月 10-12日 

中国·北京 

Sept. 10-12, 2023 

Beijing, China 



都江堰专场会议程 
Agenda for Dujiangyan Special session  

 

主题：珍水万世——生态水利的实践与启示 
Theme: Precious Water Forever-- Practices and inspirations of eco-friendly water conservancy 

 
会议主持：高占义教授   国际灌溉排水委员会荣誉主席 

Moderator：Prof. Zhanyi Gao, Honorary President, International Commission on Irrigation & Drainage (ICID) 
 

 
 
 
 

时间：9月11日16：00-17：30 
地点：房间4（国瑞1厅） 

Time: Sept 11, 16:00-17:30 
Location: Room 4（ Guorui Hall 1） 

 


